
Styremøte RAHK 2/10-24 

 

Referent: Ida E. Kristoffersen 

 

Oppmøte: Bettina Myrèn, Heidi Linnerud, Ida E. Kristoffersen, Yvonne Haglund, Marthe 
Snopestad Jensen, Desiree Suther. 

 

Ikke møtt: Veronica Signebøen, Kai Petter Olsen 

 

 

 

57/24 Godkjenning av referat. 

Godkjent. 

 

58/24 Økonomi og medlemstall. 

 Det er 327 medlemmer i klubben.  

Økonomien er grei, men det brukes av sparekonto for å dekke faste utgifter i klubben. 
Det bør jobbes aktivt med å utarbeide en plan for hvordan klubben skal skaffe mer 
inntekt. Det har blitt avlyst flere kurs pga få påmeldte høsten-24.  

59/24 Kurs 

Flere av kursene som var satt opp, har blitt avlyst pga få påmeldte. Det bør jobbes aktivt 
med å se på alternative måter å reklamere for kurs. Det bør også vurderes å holde kurs 
som kun går over noen timer 1 dag, isteden for helgekurs. Klubben merker nedgang i 
påmeldinger, og bør rette fokus mot å få flere påmeldinger til kurs fremover. 

60/24 Evaluering blåbærstevnet 

Stevnet ble fullt, og påmeldingen ble stoppet dagen før påmeldingsfrist. Fornøyde med 
deltakere og klubbmedlemmer som deltok til å gjennomføre løpet. 30 deltakere og 140 
løp. Mange løp med barn, delt ut premier til alle barn. Omsatte for 10.000,- Overskudd 
på 7675,- Mangler noe utstyr som må erstattes for å kunne avholde fremtidlige løp.  

 

61/24 Evaluering av dugnad 



Dårlig oppmøte, men de som var der jobbet godt når de var her. Gjenstår å sette på 
kledning på rammeverket til søppelstativene. Jobbes fortsatt med å få ferdigstilt 
kontoeret. 

 

62/24 Fordeling av oppgaver og ansvar i klubben. 

 

Det er tidligere stemt i styret om at alle styremedlemmer skal ha ansvar på rullering for 
at klubbuset ser greit ut til og etter utleie, samt når man er i klubbhuset generelt. Hvis 
det ikke passer den datoen man blir satt til, er man selv ansvarlig for å få et annet 
styremedlem til å dekke opp for seg på den aktuelle datoen. Styremedlemmene bør 
være ekstra bevisst å sjekke dører, vann og evt. Andre ting som bør være i orden. Når 
man er på klubbens områder. Det skal henges en innkjøpsliste på kjøkkenet, hvor 
medlemmer skriver opp ting de ser det er lite av. Styret sjekker denne når de er på 
klubben, og gir info videre til de som er ansvarlig for å handle.  

 

63/24 Arrengement for våren 25 

Forslag til aktiviteter vinter, vår og sommer 24/25. 

Utstilling valp og veteran. 

Agillitystevne 10/11 mai. 

Hundens dag. 

Dugnad. 

Foredrag (veterinærkveld/atferd). 

Hvilke kurs kunne vi tenke oss?  

Rally. 

Bronsemerke. 

Agillity nybegynner og videregående. 

Valpekurs. 

Lek og motivasjon. 

Rundering. 

Nosework. 

Blodspor nybegynner og videregående.  



Innkallingskurs. 

Rundering nybegynner og videregående.  

Ulike helgekurs.   

Det avholdes 2 blåbærstevner 1 halvår, av agillity gruppen.  

 

64/24 Agillitystevne 2025 

Det må holdes av tilgang til banen 9-11/5. Stevnet holdes 10 og 11 mai.  

Agillitykomiteen har lagt frem et budsjett til godkjenning av styret for videre fremdrift. 
Med inntekt på 72.500,- og utgifter på 60200,- hvorav invistering til sløyfer 12.800,- og 
invistering i nytt FCI godkjent utstyr på 17000,- inngår i kostnadene. Budsjettet gir 
overskudd for stevnet på 12.282,- som går til klubben. Agillitykommiteen ber om 
godkjenning av styret på innkjøp av sløyfer og utstyr totalt 29.800,- fordi dette må 
bestilles i god tid før stevnet.  Styret har besluttet å avvente innkjøp, fordi det er mye 
mus på klubbens området. Det kan ikke kjøpes inn noe før vinteren, da det trolig vil bli 
ødelagt av mus innen stevnet avholdes. FCI godkjent utstyr, skal sjekkes opp om kan 
leies til rimeligere sum enn innkjøp før styret tar stilling til innkjøp.  

65/24 Komité i grupper. 

Det vil bli satt opp bindeledd mellom de forskjellige gruppene og styret, som vil ta ting 
for gruppene til styret. De som står som komitè asnvarlig for de ulike  gruppene vil også 
være kontaktperson til de aktuelle gruppene i ukens aktiviteter. Dette er vedtatt i styret. 

 

66/24 NKK trinn-1 Instruktørkurs 

 

De som er påmeldt må ha en skriftlig anbefaling fra klubben innen januar. 
Styremedlemmer skriver anbefalingene til deltakerne som skal skrive kontrakt med 
klubben. Det skal skrives kontrakt mellom klubben og de klubben betaler for 
utdannelsen til. Det skal holdes 4 kurs i klubben av de melemmene som får dekket 
kurset av klubben. 

 

67/24 Kiosk 

Det må være mer ryddig i kiosken, og reklameres mer for varene vi har i klubben. Bør 
ikke kjøpes inn mer nå før vinteren. Se over brus og sjokolader når man er i klubben, at 
det ser pent og ryddig ut i kjøleskapene og hyllene. Det mangler noen brett med brus i 



klubben, disse har blitt borte etter dugnaden. Det må nå vurderes tiltak mot at det 
stjeles ting i kiosken. Styret må ta stilling til om kiosk tilbudet skal avvikles. Det er tomt 
for hettejakker, og det skal kjøpes inn flere av disse.  

 

68/24 Eventuelt.  

  

Det vil bli arrangert juleavslutning for klubben torsdag 28/11 klokken 17.00 på 
speiderhuset i Rakkestad. Det vil bli servert grøt og kake. Det vil også være loddsalg på 
juleavslutningen.  

 

Instruktørmøtet: Yvonne kaller inn. 21/10 kl 18.00. På klubbhuset. Det bestilles pizza, 
drikke må de som deltar sørge for selv. 

 

Det har kommet spørsmål om det er noe som kan gjøres for å utbedre vannkvaliteten på 
klubbhuset. Styret har vurdert at det ikke er økonomi til å gjøre noe med dette på 
nåværende tidspunkt. 

 

Indre østfold hundeklubb har foreslått et samarbeide om agillitystevne, dette er 
nedstemt av agillity komiteen.  

 

Dato for neste styremøte 4/11-24 klokken 18.00. 

 

 

 



 


